
Odpowiedzi na zarzuty Lepszego Gdańska przygotowane przez dyrektora Biura Rady 
Miasta Gdańska Piotra Spyrę. 

Ad. 1.
Zgodnie z § 43 Statutu Miasta Gdańska, punkt 5: „Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, w 
terminie 14 dni od otrzymania , kieruje projektu uchwały do Prezydenta Miasta Gdańska”.
Przewodniczący RMG do dnia 30.07.2018 przebywał na urlopie. Pojawił  się w siedzibie Rady 
Miasta Gdańska 30.07.2018 r. Wtedy zapoznał się z projektem uchwały. Termin został więc 
zachowany.

 
Ad.2)
Załączniki powinien ponumerować Wnioskodawca, czyli Stowarzyszenie Lepszy Gdańsk czego 
Lepszy Gdańsk nie zrobił.
Ad.3)
Pismo nie zostało zarejestrowane w systemie EZD w dniu 26.07.2018 r. ponieważ nie było 
Przewodniczącego RMG, cała poczta czekała na niego w sekretariacie BRMG. Pismo zostało 
zarejestrowane 30.07.2018 r, kiedy Przewodniczący RMG wrócił z urlopu.

 
Ad.4)
Odwzorowano całe pismo przewodnie oraz projekt uchwały.
Ad.5)
Tak, teczki z podpisami mieszkańców znajdowały się przez cały czas w zamkniętej na klucz 
szufladzie. Dostęp do klucza miała tylko pracownica sekretariatu BRMG.

 
Ad.6)
Dyrektor przebywał na zwolnieniu lekarskim od dnia 20 – 27.07.2018 r. Zastępująca go w tym 
czasie Pani Elżbieta Wajs-Deyck nie była uprawniona do liczenia kart.

 
Ad.7)
Dyrektor Piotr Spyra znał treść § 17 ust. 6  instrukcji kancelaryjnej.  Natomiast Pan Mecenas 
Grudziński nie prosił o podanie treści tego dokumentu. Stwierdził, że napisze wniosek o 
udostępnienie informacji publicznej.

 
Ad.8)
Projektu uchwały był dokumentem, do którego napisano tylko pismo przewodnie,  wobec czego 
był najważniejszym dokumentem i wymagał pełnego odwzorowania cyfrowego.
Ad.9)
Sekretarka nie zweryfikowała ilości podpisów za co otrzymała upomnienie.
Ad.10)
Przewodniczący RMG zapoznał się z projektem uchwały. Nie miał obowiązku zapoznania się z 
podpisami (podpisy nie opuszczały miejsca, w którym zostały złożone)
Ad.11)
Odpowiedź zawarta jest powyżej.
ad.12)
Przewodniczący RMG nie ma obowiązku liczenia kart z podpisami
Ad.13)
Przewodniczący RMG podpisał pismo w godzinach popołudniowych 31.07.2018 r. W dniu 01.08. 
pismo zostało zaniesione do sekretariatu Sekretarz miasta Gdańska.
Ad.14)



W piśmie dyr. Chorzelskiej skierowanej do WSO czytamy w ostatnim akapicie” W załączeniu 
przekazuję 241 ponumerowanych kart z danymi (imię, nazwisko, adres zamieszkania, numer 
PESEL, podpis) osób, popierających projekt ww uchwały w tym jedna karta (nr183) zawierająca 
podpisy z obu stron”  Czyli w dokumentacji z dnia 06.08 była ujęta liczba kart.
Ad.15)
Liczba zawarta była w piśmie do WSO czyli jak w punkcie powyżej.
Ad.16)
Podpisy znalazły się na spotkaniu z Lepszym Gdańskiem na wyraźną prośbę p. Jędrzeja 
Włodarczyka. Sekretarka pokwitowała przekazanie dokumentów u pracownika WSO.
17)
Mecenasowi udostępniono wszystkie dokumenty w BRMG natomiast o dokument z liczenia z  
wystąpił we wniosku o dostęp do informacji publicznej i otrzyma go dziś czyli 21.VIII


